
INTERPELLÁCIÓ 

Tisztelt Polgármester úr!  

A közvilágítási problémák rendszeresen felvetődik a polgárokkal való találkozások 

alkalmával. Negyedik alkalommal interpellálok ebben a témában. 

Közösségi oldalamon közzétettem a sötét utcaképeket több alkalommal, lombhullatás előtt és 

után egyaránt. Ezután polgármester úr meghívta 2022. január 20-án az E.ON áramhálózatáért 

felelős régiós vezetőjét, Kránicz Pétert „…és felhívta a figyelmét, hogy rendkívül sok panasz 

érkezik a közvilágításra. Jóval nagyobb határozottságot kért tőlük a jövőre nézve!” 

A 2022. januári interpellációmra adott válaszból megtudhatták a kaposváriak, hogy a 2015-

ben megvalósított projekt keretében 2135 db lámpatest került kicserélésre modern LED-es 

fényforrásra.” 

2022. februári interpellációmban kérdeztem, hogy mikor végzik el a fényméréseket és arról 

mikor számolnak be a nyilvánosságnak? Polgármester úr válaszában, így fogalmazott:  

„EGY FÉNYERŐSSÉGMÉRÉST FOGNAK VÉGEZNI, MINDENKI TELJES 

MEGNYUGTATÁSÁRA.”  

Polgármester elmondta a gyalogjáró kaposváriak tapasztalatával ellentétesen, hogy: „…nem 

vaksötét a város. Átadta a szót Kovács Katalin igazgatónak. (ERRE AZ INTERPELLÁCÓRA 

ADOTT VÁLASZNÁL NINCS LEHETŐSÉGE.) 

Kovács Katalin (IDŐKÖZBEN TÁVOZOTT) igazgató elmondta, hogy az első világítási 

projektet nagyon sikeresnek éli meg. Az elmúlt lassan hét évben nem jött semmi olyan 

negatív reakció, mint az elmúlt két hétbe. Véleménye szerint egy nagyon jól előkészített 

projekt volt. Megmérték a korszerűsítés mértékét és jónak ítélték.” (MEGJEGYZÉS: A 

polgármester 2022. január 20-án az E.ON áramhálózatáért felelős régiós vezetőjének, Kránicz 

Péternek felhívta a figyelmét, hogy RENDKÍVÜL SOK PANASZ ÉRKEZIK A 

KÖZVILÁGÍTÁSRA.)  

2022. áprilisi interpellációmban kérdeztem, hogy: „Az elmúlt több mint 60 nap alatt sikerült-e 

elvégezni a fénymérést a lámpatestcserével érintett utcákban, ahol LED-es „világítás” van? 

Melyik napon teszik közzé a kaposváriak számára a mérések eredményét? 

A polgármester kurta válasza:”…megrendelték, május végére elkészül.” 

A jelenlegi interpellációm - e témában immár a negyedik - benyújtásáig nem tette közzé a 

polgármester a fénymérés eredményét. 

Hol és hány lámpatest teljesítménye nem felel meg a szükséges fényerősségnek? Mibe kerül 

ennek megoldása? A korábbi projekt kivitelezőjétől név szerint ki vette át a munkát, mi volt 

konkrétan az átvételkor a fénymérés eredménye? Peresíthető-e a javítás költsége vagy a 

kaposváriaknak kell-e kifizetniük? 

Melyik napon olvashatják a kaposváriak a járdákon végzett fénymérés eredményét, hogy azt 

ellenőrizzék, ha nem felel meg a tapasztalataiknak? Várjuk tényszerű válaszát. 
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